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§1 

Sammanträdets öppnande 

Ordförande Sievert Balkeståhl hälsade alla välkomna till sam-

manträdet. 

 

§2  

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§3 

Fastställande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

§4 

Val av justerare och dag för justering. 

Till justering av dagens protokoll utsågs Sievert Balkeståhl och 

Mats Hellberg. Protokollet justeras elektroniskt och undertecknas 

vid nästa sammanträde den 17/1 2018. 

 

§5 

Rapporter 

a. Rapporter från förvaltningen 

 

Aila informerar om att beslut finns om en omorganisation 

av förvaltningen. Den kommer från 2018 bestå av fyra av-

delningar: 

  socialtjänst 

  förskola  

  gemensam avdelning för äldre, funktionsnedsatta och so-

cialpsykiatri  

 en avdelning för förebyggande arbete. 

Stödfunktionerna ekonomi, kansli och HR påverkas inte 

av omorganisationen 

Syftet med omorganisationen är bland annat att: 

 Bidra till en sammanhållen socialtjänst som stöder ett gemensamt 

synsätt så att klienter som ofta har kontakt med flera delar av social-

tjänsten ska få ett enhetligt bemötande.' 

 Ge större fokus åt det förebyggande arbetet. 

Arbetet med hur avdelningarna ska vara organiserade under ramarna 

pågår och ska förhandlas med facket i mitten av december för att 

vara klart till 1/1 2018. 
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Budgetarbetet med verksamhetsplan pågår. Båda råden kommer att 

få information om budgeten den 22/11 kl. 11:30 av ekonomichef 

Alex Baena. 

I Kommunfullmäktiges budget för 2018 vad gäller verksamhetsom-

rådet äldreomsorg trycker man på det förebyggande arbetet. De so-

ciala mötesplatserna för seniorer ska ses över och utvecklas med 

syfte att nå fler äldre. Verksamheterna ska bygga på ett hälsofräm-

jande perspektiv. Basen i verksamheterna ska vara tillsvidarean-

ställd personal.  

Det icke biståndsbedömda boendet för seniorer ska utvecklas. Det 

enhetliga namnet ska vara seniorboende. Boendet söks hos bostads-

förmedlingen. I anslutning till seniorboendena ska aktivitetscenter 

skapas. Dessa ska bidra till social gemenskap och vara en mötesplats 

för äldre i stadsdelsområdet. 

Enligt stadens boendeplanering ska en del av Kista servicehus om-

vandlas till seniorboende senast 2020. Det finns redan ett seniorbo-

ende i Akalla och därför planerar stadsdelsförvaltningen nu att i bör-

jan på nästa år omvandla den öppna mötesplatsen i Akalla till ett ak-

tivitetscenter med anställd personal och planerade aktiviteter. Ett ak-

tivitetscenter kommer också att skapas i lokaler i Kista servicehus 

förhoppningsvis under 2018. Ett arbete pågår med att gå igenom vil-

ken utrustning, möbler, husgeråd m.m. som behöver införskaffas 

både till nya aktivitetscentra och till de sociala mötesplatserna i 

Husby och Rinkeby.  

Rådet tar i detta sammanhang upp att tillgängligheten på Kista ser-

vicehus måste bli bättre om ett aktivitetscenter ska inrymmas där. I 

nuläget är dörrarna låsta och det finns inget sätt att kalla på någon 

som kan öppna. Aila tar med sig frågan. 

 

b. Statistikuppgifter beslut och domar 

 Statistikuppgifter har lämnats ut till rådet före sammanträdet. 

 

Aila påpekar i sammanhanget att många av ansökningarna om 

hemtjänst är nyansökningar av personer som redan har insatser 

där beslutet gått ut. De flesta avslagen som görs på hemhjälpsan-

sökningar är delavslag, ofta avslag på frekvens av de sökta insat-

serna 

 

§7 

Ärenden till nästa nämndsammanträde samt inkomna remis-

ser och motioner 

Sievert gick igenom några av de ärenden som tas upp på nästa 

nämndsammanträde.  

När det gäller ärendet om markanvisning för byggande av nya 

bostäder i Akalla betonar Mats att det är positivt att utredningen 
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understryker att all planering av den yttre miljön ska ske med sär-

skild hänsyn till äldres och personer med funktionsnedsättnings 

behov. 

 

Rådet har tagit del av en remiss om offentliga rum, förslag på 

komplettering av framkomlighetsstrategin och ställer sig positiva 

till den. Bl.a. vikten av att undvika trappor och satsa på gångbroar 

vid nivåskillnader. Och att kompletteringar och byten av soffor, 

bänkar m.m. görs för att öka de offentliga rummens tillgänglighet 

och attraktivitet. 

 

Rådet tar i sammanhanget åter upp problemet med att det saknas 

bänkar och viloplatser på många ställen i stadsdelsområdet. 

 

§8 

Lokalfrågor för öppna mötesplatser 
Sievert informerar om att Husbys sociala mötesplats ska få besök 

av Swedish film för att diskutera ett årsabonnemang på filmvis-

ning. Kostnaden blir betydligt lägre än om man betalar för varje 

gång film visas. 

 

§9 

Övriga frågor 

Karin undrar vilket nummer man ska ringa om man behöver hjälp 

av fixare. Man ringer till receptionen på Kista servicehus tel.: 508 

01 530. 

 

Yvonne framför att hon önskar att någon från förvaltningen kom-

mer och klipper upp kedjorna på datorerna som finns på Rinkeby 

sociala mötesplats. Två av dem är uttjänta och ska kasseras.  

 

Mats tar upp att om råden ska ha någon möjlighet att påverka 

budget och verksamhetsplan för nästkommande år så borde in-

formationen komma mycket tidigare än i slutet på november. Nu 

blir det bara en ren information. Aila håller med i sak men bedö-

mer att det kan vara praktiskt svårt att genomföra då budgeten 

kommer i mitten på oktober och planeringen blir hektisk. 

 

Sievert berättar att de fel i yttermiljön han anmält till förvaltning-

ens lokalavdelning åtgärdats snabbt vilket han vill framföra en 

eloge för. 

 

Rådets sekreterare påminde om att nomineringarna till pension-

ärsrådets sammansättning 2018 bör komma in så fort som möjligt 

från de olika föreningarna. 
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Den nya förvaltningsledningen har lämnat direktiv om att i fort-

sättningen ska pensionärsrådet och rådet för funktionshinderfrå-

gor ha sina sammanträden samma dag. Det här har varit lite pys-

sel med att få ihop det, både med dagar och lokaler. 

 

Tiderna för sammanträdena blir under vårterminen. 

Onsdag 17 januari 12-14 

Onsdag 14 februari 12-14 

Torsdag 8 mars 13-15 

Tisdag 8 maj 12-14 

Tisdag 12 juni 12-14 

 

Klockslagen för höstens möten meddelas senare men de blir på 

tisdagarna, 14 augusti, 18 september, 16 oktober, 13 november 

och 11 december.  

 

Inbjudan till jullunch den 5 december kl. 12.30 har skickats ut ti-

digare. Plats restaurang Zenit i Kista Tower. Vid jullunchen kom-

mer stadsdelsdirektören Ulla Thorslund och nämndordförande El-

vir Kazinic också att delta. 

 

Inget sammanträde för pensionärsrådet äger rum i december. 

 

§10 

Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde äger rum onsdagen den 17 januari kl. 12:00  i 

förvaltningshuset. 

 

§12 

Avslutning 

Ordförande Sievert Balkeståhl tackade alla och avslutade mötet. 


